

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2011-05-12. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL AND APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2011-05-12. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS L'APPEL ET LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL QUI SUIVENT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL :

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.org/en/2011/2011scc24/2011scc24.html>

<http://scc.lexum.org/fr/2011/2011csc24/2011csc24.html>

33551 **Her Majesty the Queen in Right of Alberta v. Elder Advocates of Alberta Society and James O. Darwish, Personal Representative of the Estate of Johanna H. Darwish, deceased – and – Attorney General of Canada and Attorney General of British Columbia (Alta.)**
2011 SCC 24 / 2011 CSC 24

Coram: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron, Rothstein and Cromwell JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Numbers 0803-0272-AC and 0803-0280-AC, 2009 ABCA 403, dated December 4, 2009, heard on January 27, 2011, is allowed in part. The pleas of fiduciary duty, negligence and bad faith are struck. Costs will be in the cause.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéros 0803-0272-AC et 0803-0280-AC, 2009 ABCA 403, en date du 4 décembre 2009, entendu le 27 janvier 2011, est accueilli en partie. Les allégations relatives au manquement à l'obligation fiduciaire, à la négligence et à la mauvaise foi sont radiées. Les dépens suivront l'issue de la cause.

APPLICATION FOR LEAVE / DEMANDE D'AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

http://scc.lexum.org/en/news_release/2011/11-05-09.2a/11-05-09.2a.html

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n^o de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n^o du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur

http://scc.lexum.org/fr/news_release/2011/11-05-09.2a/11-05-09.2a.html

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Frank Angelo Gabriele et al. v. Ontario Realty Corporation et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (33960)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

James Alexander Livingston v. RBC Financial Group et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (33974)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs. The request for special costs award is denied. / La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande en vue d'obtenir des dépens spéciaux est refusée.)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Paul Antle v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (33979)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Renée Marquis-Antle Spousal Trust v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (33987)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Lenczner Slaght Royce Smith Griffin LLP et al. v. Echo Energy Canada Inc. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34008)

(The motion for interim costs of the appeal, to vacate the stay of execution and to adduce new evidence on the appeal is dismissed with costs. The application for leave to appeal is dismissed with costs. The request for special costs award is denied. /

La requête en vue d'obtenir une provision pour les frais du présent appel, en annulation du sursis d'exécution et en vue de déposer de nouveaux éléments de preuve est rejetée avec dépens. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande en vue d'obtenir des dépens spéciaux est refusée.)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Mohammad Farooq v. Alberta College of Pharmacists (Alta.) (Civil) (By Leave) (34007)

(The motion for an extension of time to serve and file the amended notice of application for leave to appeal is granted. The motion to adduce new evidence is dismissed with costs. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de l'avis amendé de demande d'autorisation d'appel est accordée. La requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est rejetée avec dépens. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Roberta Lu et al. v. John Joseph Padelt (Ont.) (Civil) (By Leave) (33624)

(The motion to allow the applicant Show Fong Lu to represent her sister, Roberta Lu, and the corporate applicant is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête présentée par la demanderesse Show Fong Lu en vue de représenter sa sœur, Roberta Lu, et la personne morale demanderesse est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Esper Powell v. United Parcel Service (F.C.) (Civil) (By Leave) (34058)

(The application for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. The request for special costs award is denied. /

La demande en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande en vue d'obtenir des dépens spéciaux est refusée.)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Roger Guignard c. Caisse populaire de la Seigneurie de Ramezay et (Qc) (Civile) (Autorisation) (34019)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Guylaine Gauthier et autre c. Pierre-Gabriel Guimont, ès qualités de syndic adjoint du Barreau du Québec et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34015)

(La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé Claude G. Leduc, ès qualités de syndic *ad hoc* du Barreau du Québec, en reprise d'instance. /

The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Claude G. Leduc, in his capacity as syndic *ad hoc* of the Barreau du Québec, in continuation of suit.)

Coram: Deschamps / Fish / Cromwell

Guylaine Gauthier et autre c. Pierre-Gabriel Guimont, ès qualités de syndic adjoint du Barreau du Québec et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34116)

Coram: Deschamps / Fish / Cromwell

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Glen Cusford Francis v. Attorney General of Canada on behalf of the United States of America (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34104)

Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Michel DuBois c. Conseil de la Magistrature du Québec et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (33973)
Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Wafid Delaa v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34035)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)
Coram: McLachlin/ Abella / Cromwell

Concetta Patti v. Linda Hammerschmid & Associés (Que.) (Civil) (By Leave) (34046)
(The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. The motion for a stay of execution of the judgment is moot. /
La requête pour accélérer la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens. La requête en sursis d'exécution du jugement est sans objet.)
Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Sarto Landry c. Ville de Sainte-Foy (Québec) (Qc) (Civile) (Autorisation) (34115)
Coram: Deschamps / Fish / Cromwell
